
 Protokół nr 61/2016

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 7 czerwca 2016r.
  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi
załącznik nr 1/. 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on
załącznik nr 2.       

Pierwszym  punktem  porządku  posiedzenia  było przyjęcie  protokołów  nr:  59/2016,
60/2016.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  protokoły.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  K.  Trzaskalska,
B. Grzywacz, M. Buliński.

Drugim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjecie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie  zatwierdzenia  specyfikacji  istotnych  warunków  zamówienia  na  roboty
budowlane dla zadania „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej
Nr 1248N gr.woj.(Ciche) – Nielbark – gr woj. (Brzozie) w km 0+012 na przepust z rur
stalowych”.
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan  Kłosowski  poinformował,  że  w  projekcie  uchwały  zmieniony  został  zapis  tj.  w
uzasadnieniu do uchwały wpisano, iż: „Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia wraz z
załącznikami  znajduje  się  w  wydziale  merytorycznym  zajmującym  się  zamówieniami
publicznymi i w Zarządzie Dróg Powiatowych w Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą w
Kurzętniku”/pierwotnie  w  projekcie  uchwały  był  zapis  w  §  1,  że  specyfikacja  stanowi
załącznik do uchwały/.
Pan  Starosta  stwierdził,  że  powyższy  zapis  powinien  być  w  treści  uchwały,  a  nie  w
uzasadnieniu do uchwały.
W związku z powyższym § 2 projektu uchwały otrzymał brzmienie: „Specyfikacja Istotnych
Warunków  Zamówienia  wraz  z  załącznikami  znajduje  się  w  wydziale  merytorycznym
zajmującym  się  zamówieniami  publicznymi  i  w  Zarządzie  Dróg  Powiatowych  w  Nowym
Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku”
Pan  Kłosowski  omówił  specyfikację.  Poinformował,  że  otwarcie  ofert  planuje  się  na
23 czerwca.
Pan Buliński zapytał, czy w związku z powyższym remontem mostu będzie informacja w
prasie oraz na stronach internetowych o objazdach.
Pan  Kłosowski  odpowiedział,  że  tak  będzie  zamieszczona  informacja  w  Gazecie
Nowomiejskiej, Kurierze Iławskim oraz Gazecie Pomorskiej Brodnica.

Specyfikacja bez załączników stanowi załącznik nr 3.
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Zarząd  po  dokonaniu  poprawki  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński.

Trzecim  punktem  porządku  posiedzenia  było podjecie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego  na  roboty
budowlane dla zadania „Przebudowa mostu zlokalizowanego w ciągu drogi powiatowej
Nr 1248N gr.woj.(Ciche) – Nielbark – gr woj. (Brzozie) w km 0+012 na przepust z rur
stalowych”. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli:

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska
2. Zastępca przewodniczącego – Alina Banaszewska
3. Sekretarz –  Joanna Robaczewska
4. Członek komisji – Jolanta Jamroży

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
M. Buliński.

Pan Starosta zapytał na jakim etapie jest wykaszanie poboczy przy drogach powiatowych.
Pan Kłosowski odpowiedział, że trwają prace związane z wykaszaniem poboczy oraz skarp. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu Powiatu w
sprawie  ogłoszenia  jedenastego  przetargu  ustnego  nieograniczonego  na  sprzedaż
nieruchomości zabudowanej położonej w Czachówkach, stanowiącej własność Powiatu
Nowomiejskiego,  ustalenia  ceny  wywoławczej,  wadium,  zastosowania  bonifikaty  oraz
powołania komisji przetargowej.
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji,  Mienia i
Spraw Gospodarczych/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zapytał jaka jest cena wywoławcza.
Pani Banaszewska odpowiedziała, że ostatnio cena wywoławcza ustalona była w wysokości
1 700 000  zł.  Dodała,  że  operat  szacunkowy był  wykonany  w 2012r.  Poinformowała,  że
rzeczoznawca,  który  aktualizuje  operat  stwierdził,  iż  należałoby wykonać przeszacowanie
nieruchomości w Czachówkach. Wyjaśniła, że aktualne ceny nieruchomości w stosunku do
operatów z 2012r. są niższe o 30%, 40%. Pani Banaszewska poinformowała, że gdyby teraz
nie  był  ogłoszony kolejny  przetarg,  tylko  zostałby  przeszacowany  operat  szacunkowy na
aktualne ceny nieruchomości, to można ogłosić nowy przetarg i rozpocząć nowe procedury
przetargowe. Dodała, że w tym przetargu cena nieruchomości jest już maksymalnie obniżona.
Nadmieniła, że można by podzielić działki na dwie tj. działka z budynkiem szkoły /pałacem/
oraz działka z salą gimnastyczną i ogłosić przetarg na sprzedaż dwóch działek, można wtedy
podjąć rokowania. 
Pan Starosta stwierdził, że przed podjęciem decyzji należy przeprowadzić dokładną analizę
dotyczącą podziału działek.
Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  roczne  utrzymanie  nieruchomości  w  Czachówkach
wynosi  ok.  30 000  zł.  Dodała,  że  w  chwili  obecnej  trzeba  ponosić  koszty  utrzymania
nieruchomości, w przyszłości będzie trzeba zaplanować koszty remontu budynków.
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Zarząd  ustalił  cenę  wywoławczą  w  wysokości  1 700 000,00  zł  oraz  powołał  komisję
przetargową, w skład której weszli:

Przewodniczący komisji przetargowej – Katarzyna Trzaskalska
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej – Alina Banaszewska
Członek komisji przetargowej- Wojciech Umiński
Członek komisji przetargowej – Jolanta Domżalska
Członek komisji przetargowej – Sebastian Kiński

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
M. Buliński.

Piątym  punktem  porządku  posiedzenia  było podjecie  uchwały  Zarządu  Powiatu  w
sprawie zmiany regulaminu korzystania z domku nr 263 „Jagoda” usytuowanego nad
jeziorem Wielkie Partęczyny.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pani  Banaszewska  poinformowała,  że  stawka  za  korzystanie  z  domku  była  ustalona  w
wysokości 30 zł dla pracowników oraz 50 zł dla pozostałych osób. Dodała, że koszty stałe
zwiazane z utrzymaniem domku wzrosły, dlatego też proponuje się zwiększenie stawek za
wynajem  domku.  Poinformowała,  że  koszty  poniesione  w  2015r.  wyniosły  2424,17  zł,
natomiast  kwota wpłat  za wynajem domku wyniosła  2190 zł.  Wyjaśniła,  że  na rok 2016
zaplanowano  kwotę  kosztów stałych  w wysokości  2546,58  zł.  Stwierdziła,  że  stawka  za
wynajem domku musiałaby wynosić 33 zł - 35 zł  dla pracowników oraz 55 zł – 60 zł dla
pozostałych osób, żeby pokryć koszty utrzymania domku. 
Członkowie  Zarządu  przychylili  się  do  propozycji  stawek  w  wysokości  35  zł  dla
pracowników oraz 60 zł dla pozostałych osób.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
M. Buliński.

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenia/

Pierwszym  punktem  z  rozszerzenia  porządku  posiedzenia  było podjecie  uchwały
Zarządu  Powiatu w  sprawie  przystąpienia  do  projektu  jako  partner  pt.  „Akcja
Aktywizacja w powiecie nowomiejskim” współfinansowanego przez Unię Europejską ze
środków  Europejskiego  Funduszu  Społecznego  w  ramach  Regionalnego  Programu
Operacyjnego  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego  2014-2020  oraz  upoważnienia
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim.
/na posiedzenie wszedł pan Tomasz Rafalski – dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Rafalski poinformował, że wsparciem objętych zostanie 30 osób powyżej 29 roku życia.
Całkowita  wartość  projektu  wyniesie  1  075 821,60  zł.  Szczegółowo  omówił  powyższy
projekt.
Pan Starosta  porosił  pana  Rafalskiego,  żeby udzielił  więcej  informacji  na temat  Fundacji
Rozwoju Warmii i Mazur w Iławie, która jest liderem oraz wnioskodawcą projektu.
Pan Rafalski poinformował, że fundacja m.in. prowadzi szkoły, przedszkola oraz żłobki w
Iławie. Dodał, że bardzo dużo realizuje projektów w ramach funduszy europejskich.
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Pan  Rafalski  poinformował,  że  jednostka  nie  ponosi  pieniężnego  wkładu  własnego  w
projekcie, będzie w głównej mierze zajmować się rekrutacją bezrobotnych.
Pan Buliński zapytał czy Powiatowy Urząd Pracy jest jedynym partnerem w tym projekcie.
Pan Rafalski odpowiedział, że tak PUP jest jedynym partnerem.
Pan Buliński stwierdził, że skoro zaktywizowanych będzie 30 osób to na jednego beneficjenta
będzie przypadać 35 860,72 zł. Stwierdził, że to bardzo dużo. Zapytał czy będą to efektywnie
wydane pieniądze.
Pani Skarbnik zapytała, czy na pewno nie ma żadnego wkładu własnego jednostki.
Pan Rafalski odpowiedział, że na ma żadnego wkładu własnego.
Pan Starosta zapytał, kiedy będzie ogłoszony konkurs.
Pan Rafalski  odpowiedział,  że  wnioski  można było składać do wczoraj  tj.  do 6 czerwca,
rozstrzygniecie konkursu zaplanowano na koniec czerwca. Dodał, że wniosek dotyczący w/w
projektu został już złożony. 
Pan Starosta zapytał, czy w ramach tego projektu jest podpisane porozumienie z Fundacją
Rozwoju Warmii i Mazur w Iławie.
Pan Rafalski odpowiedział, że tak.
Pan  Starosta  zapytał  jakie  są  warunki  porozumienia,  jakie  są  skutki  za  niezrealizowanie
projektu. 
Pan Rafalski odpowiedział, że całą odpowiedzialność ponosi fundacja, PUP tylko pomaga w
rekrutacji bezrobotnych.
Pan Buliński stwierdził,  że zapoznał się teraz z harmonogramem rzeczowo-finansowym, z
którego wynika iż wkład jest własny jednostki i wynosi 51 852 zł.
Pan Rafalski wyjaśnił, że jest to wkład w postaci udostępnienia pomieszczeń. 
Pan Buliński zapytał, czy jest to wkład niepieniężny.
Pan Rafalski odpowiedział, że tak jest to wkład niepieniężny jednostki.
Pan Starosta dodał, że o takim wkładzie również należy poinformować. 
Pani Wicestarosta stwierdziła, że pan dyrektor już podpisał i złożył wniosek, a dzisiaj chce
otrzymać zgodę Zarządu w tej kwestii. Dodała, że to chyba nie taka kolejność.
Pan Rafalski wyjaśnił, że wniosek został podpisany wczoraj ponieważ w piątek tj. 3 czerwca
fundacja przesłała faks z ogólnymi założeniami dotyczącymi projektu.
Pani Wicestarosta stwierdziła, że pan dyrektor na pewno o tym wiedział wcześniej i mógł
poinformować Zarząd o tym projekcie.
Pan Starosta zapytał pana Rafalskiego od kiedy ma informacje na temat w/w projektu.
Pan Rafalski odpowiedział, że od dwóch tygodni. Dodał, że nie informował Zarządu o tej
kwestii ponieważ nie miał pełnych informacji od fundacji.
Pani  Wicestarosta  zapytała  co  będzie  w  sytuacji  kiedy  PUP  nie  pozyska  30  osób
bezrobotnych.
Pan Rafalski odpowiedział,  że znajdzie taką ilość osób bezrobotnych. Dodał, że jednostka
jako partner nie ponosi konsekwencji, odpowiedzialność ponosi Fundacja Rozwoju Warmii i
Mazur w Iławie. Nadmienił, że może poprosić osobę z fundacji o spotkanie.
Pan  Buliński  stwierdził,  że  powinny  być  spisane  zasady  określające  obowiązki  i
odpowiedzialność każdej ze stron, tak jak to robimy z gminami. Załącznikiem do uchwały
powinna być umowa określająca warunki. 
Pan  Starosta  zapytał  dlaczego  fundacja  sama  nie  realizuje  projektu,  wymagane  było
partnerstwo.
Pan Rafalski odpowiedział, że tak wymagane było partnerstwo. Dodał, że umowa partnerska
zostanie  podpisana  dopiero  po  zaakceptowaniu  projektu,  natomiast  do  złożenia  wniosku
fundacja  potrzebowała  podpisanego  wstępnego  porozumienia  o  gotowości  do  współpracy.
Wyjaśnił,  że  wstępne  porozumienie  zostało  podpisane.  Nadmienił,  że  Powiatowe  Urzędy
Pracy nie mogą ubiegać się o środki przeznaczone na realizację w/w projektu.
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Pani  Grzywacz  odczytała  porozumienie  pomiędzy  Fundacją  Rozwoju  Warmii  i  Mazur  w
Iławie a Powiatowym Urzędem Pracy, które stanowi załącznik nr 4.
Pani Wicestarosta stwierdziła, że porozumienie pan dyrektor podpisał już 11 maja, więc miał
wiedzę na temat projektu. Dodała, że należało poinformować Zarząd wcześniej o projekcie.
Pani Skarbnik stwierdziła, że powinna być przygotowana uchwała upoważniająca dyrektora
PUP do składania oświadczeń woli  oraz wszelkich czynności związanych z wdrażaniem i
realizacją powyższego projektu, ponieważ wniosek został już złożony.
Pani Sekretarz poinformowała, że w warunkach konkursu jest zapis, iż PUP nie może składać
wniosku, może być partnerem w projekcie. Dodała, że jednostka realizuje działania zgodnie z
ustawą o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy, natomiast za pozostałe działania
odpowiada lider projektu, w tym przypadku fundacja. Ponadto dodała, że partnerem projektu
nie może być jednostka organizacyjna /PUP/ nie posiadająca osobowości prawnej. W związku
z powyższym musi być zapis, iż partnerem będzie Powiat Nowomiejski, w imieniu którego
działa z upoważnienia Powiatowy Urząd Pracy. 
Pierwotny  projekt  uchwały  został  poprawiony.  Pani  Wicestarosta  odczytała  poprawiony
projekt uchwały.
W  związku  z  powyższym  Zarządu  podjął  decyzję  o  podjęciu  uchwały w  sprawie
udzielenia  upoważnienia  Dyrektorowi  Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście
Lubawskim  do  składania  oświadczeń  woli  oraz  wszelkich  czynności  związanych  z
wdrażaniem  i  realizacją  projektu  jako  partner  w  ramach  Regionalnego  Programu
Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 2014-2020, Oś Priorytetowa 10
Regionalny rynek pracy, Działanie 10.2  Aktywizacja zawodowa osób pozostających bez
zatrudnienia - projekty konkursowe pt. „Akcja Aktywizacja w powiecie nowomiejskim ”

Zarząd jednogłośnie podjął poprawioną uchwałę. Za głosowali:  A. Ochlak,  B. Grzywacz,
M. Buliński.
K. Trzaskalska wstrzymała się od głosu.

/pan T. Rafalski opuścił posiedzenie Zarządu/

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjecie uchwały Zarządu
Powiatu w sprawie  przyjęcia bilansu skonsolidowanego powiatu nowomiejskiego.

Pani Skarbnik omówiła bilans skonsolidowany za 2015r.
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,  K. Trzaskalska, B. Grzywacz,
M. Buliński.

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pani Sekretarz poinformowała, że wpłynął wniosek fundacji  Togatus Pro Bono w sprawie
uzupełnienia  umowy  /udzielanie  nieodpłatnej  pomocy  prawnej/  o  zapis  dotyczący
przetwarzania danych osobowych. Ponadto fundacja zwraca uwagę, iż powiat ma obowiązek
podejmowania działań z zakresu edukacji prawnej. W związku z czym fundacja proponuje
opracowanie informacji dotyczącej praw i obowiązków obywateli. Pani Sekretarz wyjaśniła,
że  jeżeli  chodzi  o  ochronę  danych  osobowych,  to  z  fundacją  została  zawarta  niezależna
umowa.  Dodała,  że  poroszono  fundację  o  wyjaśnienia,  dlaczego  oprócz  obowiązującej
umowy  dotyczącej  ochrony  danych  osobowych  chcą  wprowadzać  dodatkowy  zapis  w
umowie o realizację zadania dotyczącego nieodpłatnej pomocy prawnej. Nadmieniła, że w
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ogłoszeniu o konkursie nie było mowy, iż z środków które powiat otrzymuje od wojewody
będą opracowywane biuletyny informacyjne dotyczące praw i obowiązków obywateli.
Pani  Wicestarosta  poinformowała,  że  22  czerwca  odbędzie  się  zwyczajne  posiedzenie
Zgromadzenia Wspólników.

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu
                                                                                                              Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła:                                                                        
Ewelina Kubacka                                                 
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